
tf'

REMOKPKTCm (O 

0POHT
+382 20 404 - S61 
+382 20 404 • 610

Kny6 nocnaHUKafl^ - HCfl, flHH, Vl^r, PH

oum
SKUPgTINA CflNE GOHF

PRIVhUENO: /?M. 20.22SKUPŠTINA CRNA GORA
n/r Strahlnji Bulajiću, predsjedavajućem
Podgorica, 18. mart 2022. godine
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Na osnovu člana 148 Poslovnika Skupštine Crne Gore podnosim sledeće 
amandmane na Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o akcizama (EPA: 431 
XXVII, klasifikacioni broj 16-3/22-3),

Poslai lik

/ij^an Đuravić®La6



flEMOKPATCKI/l (€) 

0POHT
+382 20 404-BS1 
+382 20 404 - 510

Kny6 noonaHUKa - HCfl, flHfl, VLfr, Pn

AMANDMAN 1

Član 7 se briše.

Obrazloženje:

Smatram da je nepotrebno dodavanje novog nameta građanima Crne Gore u trenucima 
svjetske ekonomske krize izazvane ratnim dešavanjima u Ukrajini i shodno tome 
predlažem brisanje ovog člana.

AMANDMAN 2

U čianu 8 Predloga zakona kod člana 52a riječi: "akcize do 20%" zamjenjuju se riječima 
"akcize do 40%".

Obrazloženje:

Svjedoci smo da su dešavanja u Ukrajini otvorila ekonomsku krizu svjetskih razmjera 
koja nažalost utiče i na našu privredu. Rast cijena energenata neminovno će se preliti na 
robe i usluge u svim sektorima privrede. Zato ovim amandmanom predlažem da se 
koriguje prvobitni predlog i da se umanje akcize sa pianiranih 20 odsto na 40 odsto.

AMANDMAN 3

U članu 11 Predloga zakonakod člana SOkutački 1 riječi "do31.decembra 2022.godine" 
zamjenjuju se riječima "do 31. decembra 2023. godine".

U članu 11 Predloga zakona kod članaSOktačka 2 sebriše.
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Obrazloženje;

Ukupna naplata od akdza za bezdimne duvanske proizvode za 2021. godinu bila 1,72 
miliona eura što je mnogo više od naplate akdza za 2020. godinu koja je iznosila 251,658 

2019 godini ih nije ni bilo, tako da je evidentno da bi povećanjem uticali naeura, a u
ekspanziju crnog tržišta cigareta. Kao dokaz tome imamo naplatu od 11,4 milona akdza 
na dgarete do 23. februara ove godine, koje kad se upoređuje sa istim datumom prošle 
godine, naplata je veća za 7,5 miliona, što pokazuje kao dobro rješenje što se nisu podizale 
akcize prijeu decembru prošle godine. Takođe smtaram da predloženo povećanje akciza

bi bilo u skladu sa kupovnom moćina bezdimne duvanske proizvode od 145,00 eura ne
potrošača ovih proizvoda u Crnoj Gori.


